
                                            UCHWAŁA Nr XVII/129/2004
                                            Rady Gminy Przywidz
                                            z dnia 19 października 2004

w sprawie zawarcia porozumienia z Zarządem Powiatu Gdańskiego na przejęcie 
zadań z zakresu zarządzania  drogami powiatowymi.

                                  Na podstawie art.18 ust.2  pkt.11   ustawy z dnia    8 marca 1990r o 
samorządzie gminnym j.t. Dz. U. Nr 142, poz. 1591 z 2001r z późniejszymi zmianami oraz w 
związku z art. 19 ust.4 ustawy z dnia 21 marca  1985r o  drogach publicznych  publicznych 
j.t. Dz. U. Nr  71, poz. 838 z  2000 r  wraz z późniejszymi zmianami – Rada Gminy Przywidz 
uchwala co następuje:

   
                                                          § 1

1.Wyraża zgodę na zawarcie  porozumienia z Zarządem Powiatu Gdańskiego na przejęcie
   zadań z   zakresu  zarządzania drogami powiatowymi  polegającego na zimowym
   utrzymaniu  dróg  w sezonie zimowym 2004/2005 .
2. Projekt porozumienia o którym mowa w ust. 1  stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

                                                            § 2

Wykonanie uchwały powierza się  Wójtowi  Gminy Przywidz.

                                                            § 3

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

                                                                                           Przewodnicząca
                                                                                           Rady Gminy  Przywidz

                                                                                           Krystyna Podgórska



Uzasadnienie: Starostwo Powiatowe w Pruszczu Gdańskim zwróciło się do tutejszego Urzędu
                       z wnioskiem o przejęcie przez urząd  dróg powiatowych w zakresie zimowego
                       utrzymania dróg w sezonie zimowym 2004/2005.
                      Mając na uwadze to, że Starostwo  przekaże gminie środki niezbędne do
                      wykonania powyższego oraz fakt iż  gminie na miejscu powinno być łatwiej
                      utrzymać w przejezdności w/w drogi – gmina podjęła temat przejęcia 
                     przedmiotowych zadań. 


